

Title (en)  
ELECTROSTATIC PRINTER DRUM IMPROVEMENTS.

Title (de)  
VERBESSERUNGEN AN TROMMEL VON ELEKTROSTATISCHEM DRUCKER.

Title (fr)  
AMELIORATIONS AU TAMBOUR D'UNE IMPRIMANTE ELECTROSTATIQUE.

Publication  
**EP 0090032 A1 19831005 (EN)**

Application  
**EP 82903285 A 19820929**

Priority  
US 30749981 A 19811001

Abstract (en)  
[origin: WO8301312A1] An electrostatic printer with a rotatable drum (10) has a photoreceptor belt mounted on the periphery thereof. The photoreceptor belt is advanced past a cathode ray tube (16) which forms an electrostatic image on its surface. A wiper brush (35) is recessed within an opening extending transversely of the drum surface and is mounted for movement on arms (36) and (37) from the recessed position in which it wipes the face of the cathode ray tube as the drum is rotated, for removing any toner particles which may have accumulated on the tube face (1). After the exposed portion of the web has been imaged approximately 50,000 times, the copy quality has deteriorated to such an extent that the web must be replaced with new material. A mechanism is disclosed in conjunction with the wiper brush for periodically indexing the supply of photoreceptor web from a supply reel to a take-up reel, both located interiorly of the drum (2).

Abstract (fr)  
Une imprimante électrostatique avec un tambour rotatif (10) possède une bande photoréceptrice montée sur sa périphérie. La bande photoréceptrice avance en passant au-devant d'un tube à rayon cathodique (16) qui forme une image électrostatique sur sa surface. Un balai essuyeur (35) est monté en retrait dans une ouverture s'étendant transversalement dans la surface du tambour et est monté en mouvement sur des bras (36 et 37) à partir de la position en retrait dans laquelle il essuie la face du tube à rayon cathodique lorsque le tambour est en rotation pour enlever toute particule de "toner" qui aurait pu s'accumuler sur la surface (1) du tube. Approximativement après 50 000 opérations de mise en image sur la partie exposée de la bande, la qualité de la copie se détériore jusqu'à un degré tel que la bande doit être remplacée par un nouveau matériau. Un mécanisme est décrit conjointement au balai essuyeur pour indexer périodiquement l'alimentation en bande photoréceptrice depuis une bobine d'alimentation vers une bobine réceptrice, les deux bobines étant situées à l'intérieur du tambour (2).

IPC 1-7  
**G03G 15/00**

IPC 8 full level  
**G03G 15/00** (2006.01); **G03G 21/10** (2006.01); **G03G 15/04** (2006.01); **G03G 21/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**G03G 15/751** (2013.01 - EP US); **G03G 15/752** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)  
BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8301312 A1 19830414**; CA 1194362 A 19851001; DE 3275137 D1 19870219; EP 0090032 A1 19831005; EP 0090032 A4 19840613;  
EP 0090032 B1 19870114; IT 1152839 B 19870114; IT 8223523 A0 19820930; JP S58501599 A 19830922; US 4400083 A 19830823

DOCDB simple family (application)  
**US 8201359 W 19820929**; CA 412447 A 19820929; DE 3275137 T 19820929; EP 82903285 A 19820929; IT 2352382 A 19820930;  
JP 50325982 A 19820929; US 30749981 A 19811001